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INTERPELACJA / ZAPYTANIE 

 

Skierowane do: Burmistrz Miasta Chojnice 

W sprawie: analizy przychodów z tytułu opłat za parkowanie 

 

 Zwracam się do Pana Burmistrza z wnioskiem o sporządzenie analizy przychodów do 

budżetu Miasta z tytułu opłat za parkowanie w pierwszym półroczu 2020r. oraz zestawienie 

uzyskanych danych z analogicznymi danymi z roku poprzedniego. Na Pańskie ręce kieruję 

następujące pytania: 

1. Jak wyglądały przychody do budżetu Miasta z tytułu opłat za parkowanie w pierwszym 

półroczu 2020r. z rozbiciem na poszczególne miesiące i poszczególne strefy płatnego 

parkowania? 

2. Jak kształtowała się sprzedaż karnetów zarówno na pierwszą, jak i drugą strefę w pierwszej 

połowie 2020 roku w rozbiciu na poszczególne miesiące? 

3. Jak kształtują się przychody do budżetu miejskiego z opłat za korzystanie z płatnego 

parkingu przy Parku 1000-lecia w rozbiciu na poszczególne miesiące? 

Wyczekuję na wnikliwą analizę i wyczerpującą odpowiedź. 

 

 

                       Z poważaniem 

 

Krzysztof Pestka 

Radny Rady Miejskiej w Chojnicach 


